
Protokół Nr 13/15 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

odbytego w dniu 10 grudnia 2015 r. 
 

 

Kolejne posiedzenie Komisji Budżetu otworzył Pan Sławomir Stępnik – 

Przewodniczący tejże komisji. Powitał członków komisji i zaproszonych gości. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2016 r. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r.  

3. Sprawy bieżące i różne – analiza realizacji budżetu Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 
 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego protokołu z poprzedniego posiedzenia nie 

wnoszono uwag i został on przyjęty przez wszystkich członków komisji. 

 

Ad. 1 

W pierwszym punkcie obrad głos zabrała Pani Elżbieta Pluta – Skarbnik Gminy, która 

przedstawiła projekt budżetu gminy na 2016 r.  

Do przedstawionego dokumentu nie zgłaszano uwag i został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad radni opracowali plan pracy komisji na 2016 r., który przedstawia się 

następująco:  

Lp. Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. styczeń 

1. Analiza umorzeń w podatkach przyznanych w 2015 roku. 

Pracownik UG 

Skarbnik Gminy 

2. Analiza wynagrodzeń pracowników Urzędu Gminy. 

3. Zapoznanie się z wykorzystaniem dotacji na sport w 2015 r. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

2. luty 

1. Zapoznanie się z realizacją zadań wieloletniego planu inwestycyjnego.  Kierownicy 

wybranych jednostek 

Skarbnik Gminy 

Pracownik UG 

2. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za II półrocze 2015 r. 

3. Zapoznanie się z realizacją Funduszu Sołeckiego w 2015 roku. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

3. marzec 

1. Zapoznanie się z działalnością Wójta w zakresie pozyskiwania środków 

finansowych na realizację gminnych zadań inwestycyjnych. 
Pracownicy UG 

Skarbnik Gminy 

Wójt Gminy 
2. Przegląd mienia gminnego w zakresie posiadanych gruntów i 

nieruchomości. 



3. Sprawy bieżące i różne. 

4. kwiecień 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 
Kierownicy 

wybranych jednostek 

Kierownik 

GZUK 

2. Zapoznanie się z działalnością wybranej jednostki organizacyjnej gminy – 

placówki szkolne i publiczne przedszkole. 

3. Analiza wysokości zaproponowanych taryf za dostarczenie wody i odbiór odpadów. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj 
1. Analiza wydatków oświatowych przyjętych na 2016 rok. Kierownik ROS 

Skarbnik Gminy 2. Sprawy bieżące i różne. 

6. czerwiec 

1. Przegląd posiadanego mienia gminnego i zakresu jego wykorzystania – 

posiedzenie wyjazdowe na bazę GZUK i do GOK. 
Kierownik 

GZUK 

Kierownik GOK 2. Sprawy bieżące i różne. 

7. lipiec 

1. Analiza realizacji dochodów własnych gminy za I półrocze 2016 roku. 
Skarbnik Gminy 

Kierownik RIK 

Wójt Gminy 

2. Analiza wpływów i wydatków z mieszkań socjalnych i komunalnych za I 

półrocze. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

8. sierpień 
1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 r. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

9. wrzesień 

1. Informacja o realizacji spłat zaciągniętych kredytów oraz analiza długu na 

lata następne. Skarbnik Gminy 

 2. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za I półrocze 2016 r. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

10. listopad 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wysokości podatków 

lokalnych na 2017 rok. 
Skarbnik Gminy 

2. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2017 rok. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

11. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2017 rok. 

Skarbnik Gminy 

Przewodniczący 

GKRPA 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok. 

3. Zapoznanie się z założeniami projektu Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 r. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

 

 

Ad. 3 

W tym punkcie obrad radni zapoznali się z działalnością Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Sprawozdanie merytoryczne z działalności Komisji za 2015 r. 

przedstawiła Pani Emilia Konieczna. Uzupełnienia powyższej wypowiedzi dokonał Pan 

Grzegorz Namirowski – przewodniczący komisji.  

Po wysłuchaniu osób związanych z działalnością komisji głos zabrał Pan Sławomir Stępnik – 

Przewodniczący Komisji, który nawiązał do szkolenia w zakresie uzależnień 

przeprowadzonego po ostatniej sesji Rady Gminy. Oznajmił, że w/w szkolenie powinno być 

skierowane do osób korzystających z pomocy społecznej, gdyż to środowisko jest bardziej 

narażone na dysfunkcje. Poza tym Przewodniczący Stępnik apelował o działania, które by 

zmusiły osoby nadużywające alkoholu do poddaniu się leczeniu. 

Odpowiadając na powyższe głos zabrał Pan Namirowski, który poinformował, że każdy 

człowiek jest wolny i do niego należy wybór, czy poddać się leczeniu, czy dalej trwać w 

chorobie alkoholowej, dlatego nikt nie ma prawa zmuszać do leczenia osób uzależnionych. 



W tym miejscu głos zabrał radny Janiak, który proponował, aby wszelkie materiały 

informujące o chorobie alkoholowej były wręczane podopiecznym opieki społecznej. 

Kolejno głos zabrał Pan Michał Włodarczyk, który poinformował, że WFOŚ przyznał nam 

środki na gospodarkę niskoemisyjną. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt nawiązał do 

zwołanej Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i wyjaśnił, że głównym powodem zwołania sesji 

jest uchylona przez RIO uchwała podatku od środków transportowych. 

W tym miejscu głos zabrała Pani Elżbieta Pluta – Skarbnik Gminy, która wyjaśniła przyczynę 

uchylenia wspomnianej uchwały i dodała, że potrzeba wejścia w życie uchwał podatkowych 

jest powodem zwołania Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

W toku dalszego posiedzenia głos zabrał Przewodniczący Sławomir Stępnik, który pytał, czy 

są postępy w sprawie pozyskania środków w ramach tzw. „schetynówek”. Odpowiadając na 

powyższe Pan Wójt oznajmił, że wniosek został złożony w terminie, poinformował jednak, że 

problematycznym jest forma pisma stanowiącego zgodę wojewody, która jest załącznikiem 

do wniosku. Wobec powyższego Pan Wójt poinformował, że wniosek został formalnie 

odrzucony, jednak dodał, że zostało złożone odwołanie w sprawie wraz z załączoną opinią 

prawną. 

Następnie zmieniając temat Pan Wójt poinformował radnych, że zepsuły się drzwi wejściowe 

do Urzędu Gminy od strony podwórka, a ich wymiana będzie sporym obciążeniem dla 

budżetu gminy. Poza tym oznajmił, że w przyszłym tygodniu dokończona zostanie rozbiórka 

garaży na placu ośrodka zdrowia, co przyczyni się do pozyskania większej liczby miejsc 

parkingowych. 

Kolejno głos zabrał radny Janiak, który prosił, aby w projekcie budowy chodnika na ulicy 

przy szkole w Widawie dokonać zapisu wskazującego na usytuowanie na tej drodze dwóch 

lamp. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu – Pan Sławomir Stępnik zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna       Przewodniczący 

Komisji Budżetu 

 

           Sławomir Stępnik 


